
Здравейте, 
Бих искала да изкажа възмущението си, че предимството за деца на многодетни семейства е 
премахнато. Каква е целта на това? Искате да ни затрудните и, примерно, 3-те ми деца да 
трябва да учат в различни училища? Това част от мерките за стимулиране на раждаемостта ли 
е? Ще ми е интересно да чуя някаква смислена аргументация по темата.  
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